



Urteak pasa dira Iraultza Sandinistak piztu zuen itxaropenaren babesean Komite Internazionalistak sortu zenetik. 30 urte, hain zuzen ere. Orduetik hona hainbat aldaketa egon dira: une gozoak, sasi gozoak eta gatzak bizi izan ditugu. Asko dira Iraultzarako bidean egin ditugun lagunak; baita bidean erori direnak ere.

Horregatik, Euskal Herriko gizarte mugimenduei, munduan gurekin lan egin duten eragileei, Komite Internazionalistako kide ohiei, brigadistei, hedabide alternatiboiei, elkarlanean aritzen diren pertsoneri, herriak.org buletina jasotzen dutenei eta Internazionalista guztiei: **ESKERRIK ASKO!!!** Zuek gabe ezinezkoa izango zen honaino heltzea. Esaera zahar batek dioenez, “ La mala hierba nunca muere”. Horretan arituko gara, gogor eta tinko!!!

30 urte egunero betetzen ez direnez, azaroaren 28an, Bilbon, Errekalde auzoan, ospatuko dugun festara gonbidatu nahi zaituztegu. Egun horretan, hainbat ekimenez gozatzeko aukera izango dugu: umeentzako ekintzak (puzgarriak, graffiti tailerrak...), albokariak auzoan zehar, kolektibo desberdinekin merkatua, herri bazkaria Kukutza gaztetxean (10€ ) , ekitaldi politikoa, Betagarriren kontzertua...

Garrantzitsua: bazkarira etorri gero konfirmazioa denborarekin bidaltzea eskertuko genuke, izen abizenak adieraziz, hurrengo emailera: [KI30urte@gmail.com](mailto:KI30urte@gmail.com) . Bazkarira apuntatzeko azkenengo eguna azaroaren 20a izango da. Bazkaria ordaintzeko, dirua hurrengo kontu korrontean sartu ahal da( adierazi zure izen abizenak, mesedez ): 3035 0134 40 1340027654 ( Caja Laboral )

**Berriz ere, eskerrik asko guztiei!!!**  
**Mundu berri bat daramagulako bihotzean, Gora Internazionalismoa!!!**  
**Gora Euskal Herria Internazionalista!!!**  
**Egun horretan ikusiko garelakoan,**  
**Gora Herrien Borrokak!!!** -----  
-----

Han pasado muchos años desde que al calor de la Revolución Sandinista se creó Komite Internazionalistak. 30 años, exactamente. Desde entonces ha habido muchos cambios: hemos vivido muy buenos momentos, no tan buenos y muy malos. Son much@s l@s amig@s que hemos hecho en el camino hacia la Revolución, también l@s que se han caído en el camino.

Por eso, a los movimientos sociales de Euskal Herria, a los movimientos que han trabajado con

nosotr@s en el mundo, a l@s ex militantes de Komite Internazionalistak, a l@s brigadistas, a los medios de comunicación alternativos, a las personas que trabajan conjuntamente con nosotr@s, a l@s que reciben el boletín herriak.org y a tod@s l@s Internazionalistas: Eskerrik Asko!!!

Sin vosotr@s no hubiésemos llegado hasta aquí. Como dice un refrán, “ La mala hierba nunca muere”. ¡Y en eso seguiremos, sin dar un paso atrás !

Como 30 años no se cumplen todos los días, os queremos invitar a la fiesta que se va celebrar el 28 de Noviembre, en Bilbao, en el barrio de Errekalde. Ese día tendremos la oportunidad de disfrutar de diferentes actividades: actividades para niñ@s ( hinchables, taller de graffiti...), albokalaris por el barrio, venta de materiales de colectivos, comida popular en el Gaztetxe de Kukutxa (10 €), acto político, concierto de Betagarri y Dj Makala...

Importante, si venís a la comida os agradeceríamos que mandarais la confirmación con antelación, con vuestro nombre y apellido, al siguiente email: [KI30urte@gmail.com](mailto:KI30urte@gmail.com) . La fecha límite para apuntarse es el 20 de Noviembre. Para pagar la comida, el dinero puedes ingresarlo en el siguiente número de cuenta (por favor, poner vuestro nombre y apellidos): 3035 0134 40 1340027654 (Caja Laboral)

Berriz ere, eskerrik asko guztiei!!!

Mundu berri bat daramagulako bihotzean, Gora Internazionalismoa!!!

Gora Euskal Herria Internazionalista!!!

Egun horretan ikusiko garelakoan,

Gora Herrien Borrokak!!!